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Voorzitter, 

Vorig jaar tijdens de kadernota hebben we aangegeven dat het allemaal veel te lang zou gaan duren 

rondom de besluitvorming van economisch belangrijke dossiers zoals de binnenstad en de 

detailhandelsnota. Laten we even naar de stand van zaken kijken. 

 

Detailhandelsnota 

Ja, we hebben een detailhandelsnota gehad. Maar er is nog geen enkel zicht op een concreet 

raadsvoorstel. En ja voorzitter, we hebben de position paper binnenstad gehad en een toelichting 

daarop van de externe experts. Maar nog geen debat en daarmee zijn we nog verwijderd van een 

raadsvoorstel. Om over het falen om te komen tot verruiming van de horeca openingstijden nog 

maar niet te spreken. Het baart ons nu al zorgen of we rondom de herijking van het 

evenementenbeleid wel op tijd zijn met besluitvorming. Voorzitter, op het vlak van Actieve Stad 

hebben we de indruk dat de stad in twee snelheden opereert. De snelheid in de stad zelf, waar 

gelukkig veel initiatieven zijn maar ook nog steeds belemmeringen worden ervaren; en de snelheid,  

of liever traagheid, van het stadhuis. Deze tempoverschillen vinden we niet gewenst en we vragen 

dan ook de wethouder Actieve Stad een fors tandje bij te zetten, katalyseren waar het nodig is en 

faciliteren waar het kan. 

 

Binnenstad 

De VVD diende vorig jaar een motie in om quick wins op te halen uit de binnenstad. In deze motie 

staat dat we in de eerste helft van 2015 een stuk krijgen voorgelegd ter besluitvorming. De eerste 

helft is inmiddels voorbij maar waar blijft het besluitvormende stuk? En is het brede binnenstad-

overleg al opgestart? En hoe staat het met de door ondernemers gewenste vrijheid van exploitatie 

voor terrassen of de groene impuls op Stratumseind? Wij vinden dat het veel te langzaam gaat, en 

daarom zullen wij met twee moties komen om meer ruimte te geven aan ondernemen en 

ondernemers, door pilots te starten voor freezones. 

 

Dienstverlening voor ondernemers 

Verder op ondernemers, de creators van banen en daarmee de toekomst van onze stad. Inzetten op 

het faciliteren van ondernemers is inzetten op werkgelegenheid. Veel ondernemers ervaren het nu 

als een rem op hun ondernemerschap: de hoeveelheid tijd en geld die ze moeten besteden om te 

voldoen aan alle regels. In de commissie Financiën en Bestuur stippen we het aan, maar ook hier 

willen we het benadrukken: naast onze ambities op de dienstverlening aan onze inwoners dienen we 

tenminste eenzelfde hoge ambitie na te streven voor ondernemers.  



 
 

Een voorbeeld hiervan is wat de VVD eerder met de PvdA heeft geagendeerd, het betalen van het 

MKB binnen de gestelde betaaltermijn. Nu wachten veel leveranciers aan de gemeente veel te lang 

op hun geld. Ook het veel breder beschikbaar hebben van relevante informatie in het Nederlands en 

Engels zien wij als basisvoorwaarde in de service naar onze inwoners en naar ondernemers. Voor wat 

betreft het aanvragen van een ontheffing of vergunning is het niet altijd makkelijk en het kost vaak 

veel tijd. Om dit eenvoudig te doen, is er het ondernemingsdossier voor horeca-ondernemers 

ontwikkeld. Als blijkt dat het horecadossier goed werkt, biedt dat wat de VVD betreft ruimte om dit 

ook voor andere branches in te voeren. Graag de reactie van de wethouder. 

 

Werkgelegenheid 

Aan werkgelegenheidsprojecten schort het niet. Wij kijken uit naar de eerste evaluatie van deze 

projecten die ons zicht zal geven op wat het concreet oplevert aan al dan niet duurzame 

arbeidsplaatsen. Ook kijken we uit naar de uitwerking hoe te komen tot de grote ambitie op de 

halvering van de mensen in de WW. In dit coalitieakkoord vertrouwen we erop dat iemand met een 

uitkering er alles aan doet om aan een baan te komen. Ook hier zijn we benieuwd wat het resultaat is 

van dit vertrouwen en gaan we er van uit dat dit mee genomen wordt bij de geplande evaluatie. 

We zijn ook benieuwd naar de aansluiting tussen onderwijs en bedrijfsleven, ook dat kan bijdragen 

aan vermindering van de werkloosheid, welke progressie wordt hier gemaakt om tot een verbetering 

te komen? Graag een reactie van de wethouder. 

 

Dingen proberen 

Brainport Next Generation is een nieuwe strategie voor de Brainport regio. We willen nog steeds die 

toonaangevende economische wereldregio zijn; maar bij de VVD bestaan zorgen. Direct na het reces 

willen we een debat plannen over de ontwikkelingen. 

Het wordt tijd dat we de openbare ruimte echt als proeftuin gaan, gebruiken maar ook dat we nog 

nadrukkelijker zichtbaar maken dat het een living lab betreft. Kan heel simpel door wat bordjes te 

laten plaatsen. De inwoners en ondernemers worden op die manier geïnspireerd en uitgenodigd tot 

het versterken en vermarkten van ons vestigingsklimaat. Uitspraken in de krant dat bijvoorbeeld de 

innovatieve verlichting op Strijp nog lang niet tot zijn volle wordt benut verbazen ons. Wat is er nodig 

om dit nu te gaan gebruiken? Naar ons idee kunnen er niet genoeg living labs zijn! 

 

Duurzaamheid 

Over duurzaamheid willen we niet te veel zeggen. Wel hebben we begrepen dat de stimulans om 

meer zonne-energiepanelen te plaatsen niet geldt voor stichtingen. Veel studentenhuizen zijn 

verenigd op die manier en kunnen daarom geen gebruik maken van deze regels. We roepen het 

college op te kijken hoe ook studentenhuizen verenigt in een stichting van deze regel gebruik kunnen 

maken. 

 



 
 

Vestigingsklimaat 

Het belang van Eindhoven als vestigingsstad voor bedrijven en voor huishoudens is evident. Het 

aantrekken van nieuwe bedrijven en de gewenste groei van het aantal inwoners, het valt of staat met 

een goed vestigingsklimaat. We betreuren daarom de onzekerheid die er heerst over de continuïteit 

van Muziekgebouw en IJsbaan. Wij hebben in de laatste commissie bespreking Muziekgebouw en 

tijdens de Jaarrekening al aangegeven dat wij nog steeds twijfels hebben of dit college in de buurt 

komt van een structurele oplossing binnen afzienbare tijd. De wethouder is de eerste toezegging van 

het college niet nagekomen om voor eind mei met een oplossing te komen. Nu worden weer 

toezeggingen gedaan en begint de wethouder tevens te tornen aan de andere toezegging van het 

college ' binnen de financiële en inhoudelijke kaders' Wij zullen dit proces kritisch blijven volgen, 

maar wel op een constructieve wijze zoals u van ons bent gewend.  

 

Internationale acquisitie 

Natuurlijk zijn wij blij te horen dat het college het voorstel van de VVD overneemt en extra geld voor 

uittrekt voor acquisitie. 

 

Mobiliteit 

De VVD maakt zich grote zorgen over de toekomst van de unieke bereikbaarheid van Eindhoven. 

Eindhoven is een centrum voor de regio, het land en zelfs voor de wereld. Op landelijk niveau heeft 

het college al een enorme kans laten liggen om de milieuvervuiling aan te pakken, de 

werkgelegenheid te bevorderen en de economie een impuls te geven door de ruit af te schieten. De 

regionale bereikbaarheid dreigt het volgende slachtoffer te worden. 

Iedere dag komen duizenden bezoekers naar onze stad, om te werken, om te recreëren en om te 

winkelen. Vaak komen zij van ver. Veel Belgische consumenten komen graag in onze binnenstad. 

Maar doorlopend worden maatregelen genomen om het de automobilist zo moeilijk mogelijk te 

maken onze stad, en met name de binnenstad, te bereiken.  

Helaas gebeurt dit alles onder de vlag van de visie "Eindhoven op weg". Het college doet voorkomen 

alsof hierin is vastgelegd dat de auto de vijand is en iedereen die in Eindhoven een bijdrage aan de 

economie wil komen geven zich per fiets of met het openbaar vervoer dient te verplaatsen. Niets is 

echter minder waar. Het openbaar vervoer, fiets en lopen moeten gestimuleerd worden maar de 

auto blijft welkom. Weren van de automobilist zou namelijk wel eens de doorsteek voor de beste 

binnenstad van Nederland kunnen betekenen. 

Er is zelfs een motie door mijn partij ingediend die expliciet voorschrijft dat er geen beperkende 

maatregelen genomen mogen worden zonder dat er eerst bevorderende maatregelen zijn genomen. 

De wethouder heeft bij de commissiebehandeling toegezegd deze motie uit te zullen voeren. Wij 

roepen het college dan ook op om in te zetten op bereikbaarheid en doorstroming in plaats van alles 

op slot te willen gooien en zo bezoekers de stad uit te pesten. Doe wat milieudefensie adviseert en 

pak nou eens de echte vervuilers aan, de oude dieselbussen en busjes en de tweetakt scooters en 

brommers. Ben ambitieus, ook over de grenzen. 


